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1. Питање постављено Министарству за људска права и избјеглице БиХ – “Друштво 

Црвеног крста/крижа Босне и Херцеговине је 02. 12. 2011. године упутило предлог 

измјена и допуна Закона о Црвеном крсту/крижу Босне и Херцеговине и Закона о 

употреби и заштити знака Црвеног крста/крижа Босне и Херцеговине надлежном 

Министарству за људска права и избјеглице Босне и Херцеговине. Који је тренутни 

статус предлога за измјене и допуне поменутих закона?” 

2. Питање постављено Федералном министарству пољопривреде, водопривреде и 

шумарства - “Шта сте конкретно учинили и шта планирате учинити у погледу 

сузбијања нелегалне продаје и промета дувана и дуванских производа?” 

3. Питање постављено Федералном министарству пољопривреде, водопривреде и 

шумарства – “Шта сте конкретно учинили и шта планирате учинити како бисте 

помогли привредницима из области прехрамбене индустрије у системском 

рјешавању њихових проблема?” 

4. Питање постављено Мнистарству пољопривреде, шумарства и водопривреде 

Републике Српске – “Шта сте конкретно учинили и шта планирате учинити у 

погледу сузбијања нелегалне продаје и промета дувана и дуванских производа?” 

5. Питање постављено Агенцији за безбједност хране Босне и Херцеговине – “У 

босанскохерцеговачким принтаним медијима појавила се информација да се, 

опасна по здравље људи, шпанска конзервирана туњевина називa “Filoni di Tonno – 

Thunnus albacares” прозвођача “Marfish Val” налази и на бх. тржишту. Шта сте 

конкретно учинили и шта планирате учинити како бисте испитали овај случај и 

заштитили здравље потрошача у случају да се медијски наводи покажу тачни?” 

6. Питање постављено Управи за индиректно опорезивање БиХ – “У Извјештају о 

раду Одбора за жалбе грађана Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине за 

2012. годину, утврђено је да готово ни на једном граничном прелазу у потпуности 

не функционише видео-надзор за који је надлежна Управа за индиректно 

опорезивање Босне и Херцеговине. Шта сте конкретно учинили и шта планирате 

учинити како бисте отклонили недостатке који се тичу видео-надзора на граничним 

прелазима?” 
 


